
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 11. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 342

Vil ministeren forholde sig til, at langt de fleste undersøgelser viser, at folk foretrækker tog

frem for bus? Dette ses også i forhold til Østbanen, hvor der er utilfredshed med meldin-

gerne om at undersøge busløsninger, hvor mange af brugerne klart siger, at de ønsker at

bevare toget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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